

**十八鄉鄉事委員會公益社中學**  
**中一自行分配學位 (2021 年 9 月入讀中一)**  
**申請注意事項**

**一. 網上申請資料之安排**

網上報名日期	2020 年 11 月 23 日(星期一) 至 2021 年 1 月 18 日(星期一)	
網上報名方法	瀏覽本校網頁 ( <a href="http://www.sphrc.edu.hk">http://www.sphrc.edu.hk</a> ) 填妥網上報名表，並於下列日期到本校遞交教育局申請表。	
遞交申請表日期	2021 年 1 月 4 日(星期一) 至 2021 年 1 月 18 日(星期一)	
辦公時間	星期一至星期五	上午 9:00 - 下午 5:00
	星期六	上午 9:00 - 下午 12:30
	星期日及公眾假期休息	
須遞交之文件	教育局申請表	
注意事項	<b>毋須</b> 遞交小學推薦信	
中一自行分配學位數目	40	



**二. 收生準則**

教育局成績次第	40%
面試	30%
操行	20%
課外活動及獎項	10%

**三. 面試安排**


通知面試安排	本校將於【2021 年 3 月 4 日(星期四)】發送電郵，通知考生面試的時間及有關詳情。
面試日期	2021 年 3 月 13 日(星期六)
面試形式	1. 以中文及英文回答問題 2. 朗讀中文及英文篇章
受天氣影響之安排	倘若面試當天天氣惡劣，教育局宣佈所有學校停課，面試將順延至【2021 年 3 月 20 日(星期六)】舉行，面試時間及其他安排不變。詳情可留意本校網頁。
受疫情影響之安排	1. 倘若 2021 年 3 月 4 日(星期四)或之前，教育局宣佈面試當天學校停止面授課堂，面試將會在網上進行，考生須於【2021 年 3 月 6 日(星期六)】出席網上「Zoom 連結測試日」。 2. 為照顧學生的安全，本校將因應疫情而修訂面試的安排，最新安排請留意本校網頁。

**四. 公佈結果**

本校將於 2021 年 3 月 31 日(星期三)透過書面及電話，通知所有正取學生的家長。

**SPHRC KUNG YIK SHE SECONDARY SCHOOL**  
**Application for Secondary 1 Discretionary Places ( For admission in September 2021 )**  
**Reminders to Applicants**

**A. Obtaining the Application Form**

Online Application Period	23 – 11 – 2020 (Monday) to 18 – 1 – 2021 (Monday)		
Ways of Online Application	Fill in the form in our website ( <a href="http://www.sphrc.edu.hk">http://www.sphrc.edu.hk</a> ) and submit the Application form of Education Bureau in the following period		
Submission Period	4 – 1 – 2021 (Monday) to 18 – 1 – 2021 (Monday)		
Office Hours	Mondays to Fridays	9:00 a.m.	to 5:00 p.m.
	Saturdays	9:00 a.m.	to 12:30 p.m.
	School is closed on Sundays and public holidays.		
Documents Required	Application form of Education Bureau		
Notes	There is no need to submit any recommendation letter from the primary school		
Number of S1 Discretionary Places	40		

**B. Admission Criteria**

EDB's rank order list	40%
Interview	30%
Conduct	20%
Extra-curricular Activities and Prizes Awarded	10%

**C. Interview Arrangements**

Notification of interview details	Applicants will be notified of the interview details via email on 4th March 2021 (Thursday).
Interview Date	13 – 3 – 2021 (Saturday)
Format of the Interview	1. Answering questions in Cantonese and English 2. Reading aloud in Cantonese and English
Adverse weather arrangements	In the event that the EDB announces that all schools are to be closed on the date of the interview due to adverse weather conditions, the interview will be postponed to <b>【20th March 2021 (Saturday)】</b> with the time and other arrangements remaining unchanged. For further details, please visit the school website.
Special arrangements due to Covid-19	1. Due to the suspension of face-to-face classes, the admission interview will be conducted online via Zoom. The Zoom connection test will be conducted on <b>【6th March 2021 (Saturday)】</b> . 2. As changes to the arrangements may be made to safeguard the health and safety of our applicants, applicants are advised to check the most up-to-date interview arrangements on the school website regularly.

**D. Results of Application**

Parents of all successful applicants will be notified by letter and phone on 31<sup>st</sup> March 2021 (Wednesday).